
Protokół z XIV sesji Rady Miejskiej w Zaklikowie, z dnia 30.08.2019 r. 

Ad. 1. 

Przewodniczący Rady Miejskiej, Mirosław Mach  otworzył obrady, przywitał radnych, sołtysów, 

burmistrza i zaproszonych gości. 

Ad.2. 

W sesji bierze udział 14 radnych. Nieobecny radny, to M. Pomykała. Burmistrz przedstawił obecnym 

nowego radcę prawnego UM, Panią Urszulę Nieborak. Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej 

zaproponował, by uczcić minutą ciszy ofiary II Wojny Światowej w związku z osiemdziesiątą rocznicą 

agresji Niemiec na Polskę. 

 
Ad.3. Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, dlaczego część działki w Łysakowie ma być 

wydzierżawiona w trybie bezprzetargowym. Porządek obrad przyjęty został jednogłośnie. 

Porządek obrad XIV sesji Rady Miejskiej w Zaklikowie. 

1. Otwarcie sesji. 
2.  Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 
5. Informacja burmistrza z okresu między sesjami. 
6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
7. Przedstawienie informacji na temat rekrutacji do Liceum Ogólnokształcącego w Zaklikowie. 
8. Zapoznanie z uchwałą Komisji Skarg i Wniosków w sprawie rozpatrzenia  skargi na działanie 

organu wykonawczego Gminy Zaklików. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaklików na 2019 rok.  
10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązań wykraczających po 

za rok budżetowy 2019 na zadania inwestycyjne.  
11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie organu wykonawczego Gminy 

Zaklików.  
12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VI/38/2019 Rady Miejskiej w Zaklikowie z 

dnia 26 marca 2019 roku w sprawie zatwierdzenia regulaminu dostarczania wody i 
odprowadzania ścieków na terenie Gminy Zaklików. 

13. Podjęcie uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości nr 344/1 położonej w 
Starych Barakach stanowiącej własność Gminy Zaklików.  

14. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XLII/228/2017 Rady Miejskiej w Zaklikowie z dnia 
27 października 2017 r., w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze przetargu 
nieruchomości nr 250 położonej w Łążku stanowiącej własność Gminy Zaklików. 

15. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XLII/227/2017 Rady Miejskiej w Zaklikowie z dnia 
27 października 2017 r., w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze przetargu 
nieruchomości nr 36/1 położonej w Karkówce stanowiącej własność Gminy Zaklików. 

16. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XI/217/2017 Rady Miejskiej w Zaklikowie z dnia 1 
września 2017 r., w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze przetargu udziałów w 
działkach nr 361 i 838 w Łążku stanowiących własność Gminy Zaklików. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości nr 813/13 położonej w 
Zaklikowie, stanowiącej własność Gminy Zaklików.    



18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości nr 3576 położonej w 
Zaklikowie, stanowiącej własność Gminy Zaklików.    

19. Podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na odstąpienie od  obowiązku przetargowego 
trybu zawarcia umowy dzierżawy niewydzielonych części działek oznaczonych nr ew. 65 i 88 
położonych w obrębie Łysaków, gmina Zaklików o łącznej powierzchni około 2,00 ha na okres 
15 lat. 

20. Zapytania i wolne wnioski. 
21. Zamknięcie obrad. 

 

 

Ad.4. Protokoły z sesji poprzednich przyjęte zostały jednogłośnie. 

Ad.5.  Informacja burmistrza z okresu między sesjami. Burmistrz przedłożył informacje 
radnym. 

Ad.6.  Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady zapoznał zebranych z pismami: 

- mieszkańców Antoniówki w sprawie zwiększenia częstotliwości wywozu śmieci; 

- Prokuratury w Stalowej Woli w sprawie stref płatnego parkowania; 

- poinformował o możliwości dofinansowania drogi w Irenie w ramach Funduszu Leśnego; 

- poruszono kwestię konieczności wyznaczenia ścieżek rowerowych. 

Ad.7.    Przedstawienie informacji na temat rekrutacji do Liceum Ogólnokształcącego w 
Zaklikowie. 

Dyrektor ZSO w Zaklikowie, W. Plennikowski  poinformował, że do naszego liceum zgłosiło 
się 23 chętnych, utworzone zostaną dwie klasy o liczebności 9 i 14 uczniów. Radny D. 
Chmielewski zapytał, czy pracownicy ZSO są zadowoleni i czy dyrekcja ma jakiś pomysł na 
funkcjonowanie placówki. Dyrektor W. Plennikowski wyjaśnił, że tak małe zainteresowanie 
związane jest z jednej strony z niekorzystnymi warunkami demograficznymi, z drugiej zaś z 
silnym przyciąganiem szkół ze Stalowej Woli. Przypomniał, że przed kilkoma laty powstały w 
liceum klasy mundurowe, które przyciągały uczniów, ale pomysł ten został zarzucony przez 
władze Gminy. Poruszono kwestię możliwości zmiany profilu szkoły, na zawodowy w oparciu 
o lokalne zakłady pracy. Przewodniczący Rady podkreślił, że najważniejszym problemem jest 
to, że 90 uczniów z naszej Gminy wybrało szkoły w Stalowej Woli. Zwrócił uwagę, że dwie 
klasy trzeba będzie utrzymać, a to wiąże się z dodatkowym kosztem, który będziemy musieli 
ponieść wszyscy. 

Ad.8. Zapoznanie z uchwałą Komisji Skarg i Wniosków w sprawie rozpatrzenia  skargi na 
działanie organu wykonawczego Gminy Zaklików. Przewodniczący Komisji, M. Balbier 
zapoznał zebranych z protokołem. Odniósł się też do kwestii zgłaszanych w piśmie 



mieszkańca Zaklikowa dotyczących przyłączy kanalizacyjnych i poinformował, że Komisja 
wystąpiła do burmistrza o dodatkowe dokumenty. 

Ad.9.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaklików na 2019 rok.  Za 
podjęciem uchwały głosowało 13radnych, 1 wstrzymał się od głosu. 

Ad.10.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązań 
wykraczających po za rok budżetowy 2019 na zadania inwestycyjne. Radny Jan Czajka 
zapytał, dlaczego środki zaproponowane przez burmistrza na Zdziechowice są przenoszone 
na Lipę. Przewodniczący Rady wyjaśnił, że były to dodatkowe środki, to co było przeznaczone 
w budżecie będzie wykorzystane. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad.11.  Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie organu wykonawczego 
Gminy Zaklików. Uchwała podjęta została jednogłośnie. 

Ad.12.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VI/38/2019 Rady Miejskiej w 
Zaklikowie z dnia 26 marca 2019 roku w sprawie zatwierdzenia regulaminu dostarczania 
wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Zaklików. Za podjęciem uchwały głosowało 
13 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Ad.13. Podjęcie uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości nr 344/1 
położonej w Starych Barakach stanowiącej własność Gminy Zaklików. Uchwała podjęta 
została jednogłośnie. 

Ad.14. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XLII/228/2017 Rady Miejskiej w Zaklikowie 
z dnia 27 października 2017 r., w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze przetargu 
nieruchomości nr 250 położonej w Łążku stanowiącej własność Gminy Zaklików. Uchwała 
podjęta została jednogłośnie. 

Ad.15. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XLII/227/2017 Rady Miejskiej w Zaklikowie 
z dnia 27 października 2017 r., w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze przetargu 
nieruchomości nr 36/1 położonej w Karkówce stanowiącej własność Gminy Zaklików. 
Uchwała podjęta została jednogłośnie. 

Ad.16. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XI/217/2017 Rady Miejskiej w Zaklikowie z 
dnia 1 września 2017 r., w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze przetargu udziałów 
w działkach nr 361 i 838 w Łążku stanowiących własność Gminy Zaklików. Uchwała podjęta 
została jednogłośnie. 

Ad.17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości nr 813/13 
położonej w Zaklikowie, stanowiącej własność Gminy Zaklików.   Uchwała została podjęta 
jednogłośnie. 

Ad.18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości nr 3576 
położonej w Zaklikowie, stanowiącej własność Gminy Zaklików.   Uchwała podjęta została 
jednogłośnie. 



Ad.19. Podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na odstąpienie od  obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy niewydzielonych części działek 
oznaczonych nr ew. 65 i 88 położonych w obrębie Łysaków, gmina Zaklików o łącznej 
powierzchni około 2,00 ha na okres 15 lat. Uchwała została odrzucona jednogłośnie. 

Ad.20. Zapytania i wolne wnioski. 

Radny Jan Czajka po raz kolejny wyraził swoje niezadowolenie z przekazania środków 
zaproponowanych przez burmistrza na Zdziechowice Pierwsze na Lipę i Zdziechowice Drugie. 
Radna B. Hołody zapytała, czy w związku z tym, że do Stalowej Woli dojeżdża ok. 50 uczniów 
będzie uruchomiony dodatkowy kurs PKS. Burmistrz poinformował, że będzie rozmawiał z 
prezesem PKS. Zastępca Przewodniczącego Rady A. Sieczkoś zapytał, czy możliwe jest, by 
kursowe busy zajeżdżały na Szelinę.  Poruszono kwestie konieczności zmian oznakowania na 
drodze wojewódzkiej 855, przekazania budynku remizy OSP w Starych Barakach na rzecz 
Gminy. Przewodniczący Rady stwierdził, że brakowało w sprawozdaniu burmistrza informacji 
o wydzierżawieniu Mola. Zaapelował też o zakup mundurów dla OSP z dofinansowaniem 
ministerstwa. 

Ad.21. Zamknięcie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady XIV 
Sesji Rady Miejskiej. 

Protokolant Przewodniczący Rady Miejskiej 

Mirosław Mach 


